

ថ្ងៃទី ២៦ ខែ មេសា ឆ្នាំ ២០២៣

ជូនចំពោះ មាតាបិតា និងអាណាព្យាបាលរបស់ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណាដែលហ្ស៊ី៖

យើងខ្ញុំសរសេរលិខិតដើម្បីជម្រាបលោកអ្នកថា សិស្សថ្នាក់ទី ៨ ដល់ ទី ១២ នឹងចូលរួមក្នុង ការប្រឡង Keystone (យីស្តន) នៅចន្លោះថ្ងៃទី ១៥ ខែ ឧសភា និងថ្ងៃទី ២៦ ខែ ឧសភា ឆ្នាំ ២០២៣។

ការប្រឡង Keystone ផ្តល់នូវព័ត៌មានសំខាន់ៗអំពីការរីកចម្រើនក្នុងការសិក្សារបស់សិស្សលោកអ្នក ហើយក៏ជាតម្រូវការបញ្ចប់ការសិក្សាពីវិទ្យាល័យក្នុងរដ្ឋធីនស៊ីលវេនញ៉ា ផងដែរ។ ពិន្ទុរបស់សិស្សម្នាក់ៗពីការវាយតម្លៃទាំងនេះជួយត្រូវឱ្យដឹងពីភាពខ្លាំងពូកែ និងការលូតលាស់របស់សិស្ស ដើម្បីគាំទ្រដល់ការរៀនសូត្ររបស់ពួកគេ។ ពិន្ទុនៃការប្រឡង Keystone ក៏ផ្តល់ព័ត៌មានដល់សាលារៀន និងក្រសួងអប់រំ ដើម្បីគាំទ្រការកែលម្អ និងការរៀបចំផែនការជុំវិញកម្មវិធីសិក្សា និងការបង្កាត់បង្រៀន។

ការប្រឡង Keystone ផ្នែក ពិជគណិត ជីវវិទ្យា និងអក្សរសិល្ប៍ ត្រូវបានបញ្ជាក់ដោយរដ្ឋ។ ជាធម្មតា សិស្សនឹងធ្វើការវាយតម្លៃនៅនិទាយរដូវ នៅពេលដែលពួកគេជិតបញ្ចប់វគ្គសិក្សា ពិជគណិត ១ ភាសាអង់គ្លេស ២ និង/ឬ ជីវវិទ្យា។ សាលានីមួយៗត្រូវបានរំពឹងទុកជាមុនថានឹងមានសិស្ស ៩៥% ប្រឡង ពិជគណិត ជីវវិទ្យា និងអក្សរសាស្ត្រ។ ប្រសិនបើសាលាមានការចូលរួមតិចជាង ៩៥% នោះពិន្ទុនៃការប្រឡងរបស់រដ្ឋសម្រាប់សាលានឹងរងផលអវិជ្ជមាន។ ក្នុងអំឡុងពេលនៃការវាយតម្លៃ ជាការសំខាន់ខ្លាំងណាស់ដែលសិស្សានុសិស្សទៅរៀនរាល់ថ្ងៃ ហើយបន្តចុះឈ្មោះនៅសាលាបច្ចុប្បន្នរបស់ពួកគេ។ ដោយមូលហេតុនេះ សំណើផ្លាស់ប្តូរសិស្សនឹងត្រូវផ្អាកសិន រហូតដល់ចុងបញ្ចប់នៃរយៈពេលវាយតម្លៃ ដោយមានករណីលើកលែងតិចតួចបំផុត។

ឯកសារដែលបានភ្ជាប់ខាងក្រោមនេះផ្តល់នូវព័ត៌មានសំខាន់ៗអំពីការប្រឡង Keystone នាពេលខាងមុខនេះ។ សូមពិនិត្យមើលព័ត៌មានទាំងនេះដោយប្រុងប្រយ័ត្ន។ លោកអ្នកក៏គួរតែទទួលច្បាប់ចម្លងនៃឯកសារទាំងនេះពីសាលារបស់កូនលោកអ្នក ហើយព័ត៌មានទាំងនេះអាចរកឃើញនៅលើ [គេហទំព័រ Keystone](#) របស់យើង។

- **[ការណែនាំអំពី Keystone សម្រាប់មាតាបិតា](#)**៖ ការពិពណ៌នាទូទៅអំពី Keystone ជាមួយនឹងបណ្តាញតភ្ជាប់ទៅកាន់ធនធានសម្រាប់មាតាបិតារបស់ក្រសួងអប់រំ
- **[សំណួរដែលគេឧស្សាហ៍សួរ](#)**៖ ទំព័រនៃព័ត៌មានសំខាន់ៗពីនាយកដ្ឋានអប់រំរដ្ឋធីនស៊ីលវេនញ៉ា ដែលផ្តល់ចម្លើយចំពោះសំណួរដែលគេឧស្សាហ៍សួរ

- **លក្ខណៈពិសេស និងការជួយសម្រួលទៅតាមសេចក្តីត្រូវការ សម្រាប់ការប្រឡង Keystone:** ការពន្យល់អំពីលក្ខណៈពិសេស និងការជួយសម្រួលទៅតាមសេចក្តីត្រូវការនៃការប្រឡង រួមទាំងបណ្តាញតភ្ជាប់ទៅកាន់ការណែនាំអំពីការជួយសម្រួលទៅតាមសេចក្តីត្រូវការ
- **ក្រុមសិល្បៈសម្រាប់អ្នកធ្វើតេស្ត:** អ្វីដែលអាចធ្វើ និងអ្វីដែលមិនអាចធ្វើ សម្រាប់សិស្សក្នុងអំឡុងពេលធ្វើតេស្ត
- **លិខិតជម្រាបមាតាបិតាអំពីគ្រឿងអេឡិចត្រូនិច:** លិខិតផ្ញើជូនក្រុមគ្រួសាររៀបរាប់លម្អិតអំពីគោលការណ៍របស់នាយកដ្ឋានអប់រំរដ្ឋធីនស៊ីលវេនញ៉ា និងផលវិបាកសម្រាប់ការប្រើប្រាស់ទូរសព្ទដៃ និងគ្រឿងអេឡិចត្រូនិចផ្សេងទៀតក្នុងអំឡុងពេលធ្វើតេស្ត

ប្រសិនបើលោកអ្នកមានសំណួរទូទៅអំពីការវាយតម្លៃរបស់ក្រសួងអប់រំ សូមទាក់ទងការិយាល័យវាយតម្លៃ ស្រាវជ្រាវ និងទទួលខុសត្រូវ **តាមរយៈទម្រង់គេហទំព័ររបស់យើង (via our webform)**។ ប្រសិនបើលោកអ្នកមានសំណួរអំពីតម្រូវការបញ្ចប់ការសិក្សារបស់ក្រសួងអប់រំ សូមទាក់ទងការិយាល័យផ្នែកគ្រៀមខ្លួនសម្រាប់មហាវិទ្យាល័យ និងអាជីព ដោយផ្ញើអ៊ីមែលទៅ gradreq@philasd.org ឬចូលទៅកាន់ **គេហទំព័ររបស់ពួកគេ**។

ដោយសេចក្តីស្មោះស្ម័គ្រ

Dr. Tonya Wolford
ប្រធាន - ការវាយតម្លៃ ការស្រាវជ្រាវ និងការទទួលខុសត្រូវ